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Världspresidentens	  tema	  
	  TOGETHER	  WE	  CAN	  

Kallelse	   	  	  	  	  	  	  	  Kära	  IW-‐vänner!	  	  Vi	  träffas	  den	  4	  februari	  kl.18.00	  på	  restaurang	  Casablanca	  i	  
	   	  	  	  	  	  	  	  	  Skene.	  Vi	  betalar	  170:	  -‐	  Meddela	  Barbro	  Karlsson	  om	  du	  vill	  äta	  stekt	  spätta	  eller	  
	   	  	  	  	  	  	  	  	  Wienerschnitzel.	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vi	  kommer	  att	  ha	  lotteri	  denna	  gång.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  
Program	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vi	  får	  besök	  av	  Kvinnojouren	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Klubbärende	  	  	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Förslag	  på	  styrelse	  för	  2020-‐2021	   	   	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Distriktsmötet	  i	  Kungälv	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Firande	  av	  40-‐års	  jubileum	  2021	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Utflykt	  eller	  inte,	  i	  maj	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Bidrag	  till	  Australien	  
	  
	   	  
Beslut	  förra	  gången	  Meddelar	  vice	  Rådspresident	  Ewa	  Jägevall	  att	  vi	  köper	  2	  dekaler/	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  medlem	  	  	  
	  
	  
	  
	  
Från	  mötet:	  
Vår	  president	  Christianne	  Brodén	  hälsade	  alla	  välkomna	  och	  tände	  ljuset.	  Hon	  
nämnde	  att	  vi	  firar	  Inner	  Wheeldagen	  och	  	  gick	  igenom	  programmet	  för	  dagens	  
möte.	  
Tackbrev	  från	  vår	  distriktspresident	  lästes	  upp.	  Hon	  tackade	  för	  besöket	  den	  4	  dec.	  
och	  uppskattade	  bl.a.	  att	  så	  många	  deltog	  den	  kvällen.	  
Rapporten	  om	  insamlade	  medel	  till	  de	  olika	  projekten	  lästes	  upp.(	  finns	  på	  Hemsidan	  
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under	  Nyheter)	  	  
ISO	  Annika	  Lennström	  läste	  upp	  vädjan	  från	  Australiens	  Inner	  Wheel	  om	  bidrag.	  
Detta	  med	  anledning	  av	  bränderna.	  
President	  brev	  3	  presenterades.	  Vår	  president	  Lisbeth	  Gabrielsson	  vill	  att	  många	  
kommer	  till	  DM	  i	  Kungälv	  de	  7	  mars.	  Nästa	  Rådsmöte	  blir	  den	  18-‐19	  april	  i	  Örebro.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Anmälan	  och	  Avanmälan:	  Tänk	  på	  att	  alltid	  avanmäla	  per	  telefon	  eller	  e-‐post.	  	  
	   Återbud	  och	  val	  av	  mat	  lämnas	  till	  vår	  klubbmästare	  Barbro	  Karlsson	  tel.	  073	  

8061979,	  barbro2604@gmail.com	  senast	  30/1	  2020	  kl.20.00	  
	  	    	  	  
	  
	  
	   	  
	  
	  
	  
	  
	  
Liten	  sammanfattning:	  
	  
	   Ägaren	  på	  Casablanca	  berättade	  att	  de	  drivit	  restaurangen	  i	  31	  år.	  En	  av	  de	  

tidigare	  ägarna	  var	  från	  Casablanca,	  därav	  namnet.	  Eftersom	  det	  är	  ett	  väl	  
inarbetat	  namn	  behöll	  de	  nya	  ägarna	  samma	  namn.	  De	  har	  öppet	  varje	  
dag,	  men	  måndag	  eftermiddag	  efter	  kl.15	  är	  det	  stängt.	  På	  helgen	  är	  det	  
många	  familjer	  som	  gärna	  äter	  där.	  De	  har	  lunch	  och	  a´	  la	  carte	  meny.	  Där	  
finns	  en	  också	  en	  sushibar.	  De	  är	  6	  heltidsanställda.	  

	   Vi	  fick	  också	  veta	  lite	  om	  skillnaden	  mellan	  hur	  kineser	  vill	  ha	  t.ex.	  kyckling	  
och	  fisk	  tillagat	  jämfört	  med	  hur	  vi	  vill	  ha	  det.	  De	  äter	  detta	  med	  mer	  ben	  i.	  

	  
	   Vi	  fick	  en	  fantastisk	  service	  och	  de	  var	  mycket	  trevliga.	  Det	  var	  ett	  bra	  val	  för	  

lunchmöte	  tyckte	  många.	  
	   	  
	   Vid	  pennan:	  Christina	  Svensson	  


